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        PCM-1200是一款电脑专用K歌麦克风，该麦克风拾音灵敏度高、声音清晰，个性的外观

造型，多种颜色可选，专为K歌爱好者而设计，是网络K歌、网络语音聊天的理想选择。

01

个性的外观造型，多种颜色可选，将专业与时尚结合

采用创新电子线路，不需外接电源，直接连接电脑即可使用

专为网络K歌量身设计，拾音灵敏度高、声音清晰

采用心型指向拾音，抑制声反馈能力强，降低声音啸叫

麦克风与连接线一体化，杜绝插线连接不良

配置可调节桌面支架，使用灵活方便

/ /产品简介 

/ /产品性能 



/ Content /

PCM-1200 Microphone 1pc    

Microphone Clamp 1pc            

ST-105 Microphone Tripod 1pc                   

User Manual 1pc 
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/ /技术参数 

单体：静电型电容音头                               指向性：单指向

频率响应：80Hz-15kHz                         灵敏度：-32dB±3dB(0dB=1V/Pa at 1kHz)

使用电压：MIC插座智能供电



用麦克风夹子、桌面支架把麦克风固定住；麦克风夹子上有一个旋转柄，可以改变夹子的角度。

将麦克风线材另一端的插头接入电脑主机麦克风输入插口。

为了在您演唱时能发挥很 的效果，请注意对准麦克风的拾音方向，避免偏离。

麦克风的拾音距离为20-30CM。

当您电脑出现接地不良时，麦克风可能会产生感应交流声，出现此现象时，请改善您的电脑接

地或使用麦克风时身体勿接触麦克风即可。

注：麦克风不使用时应存放在干燥清洁的地方，避免在温度过高的场所保管或使用，以免影响

灵敏度和音色。
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Fix the microphone with the microphone clamp and tripod. The rotation handle on the microphone 

clamp can adjust the clamp angle. 

Plug the microphone cable into the microphone input jack of the computer host.

To ensure best performance of the microphone, please aim at the microphone sound capture direction 

when you are singing. 

Microphone's best voice pickup distance is 20-30CM.

The microphone may generate the induction current sound when your PC is not well connected to the 

ground, to solve it, please improve your PC ground connection and make sure that your body does not 

contact with the microphone.                                               

Attention: Store the microphone in a clean and dry place when not in use, avoid to keep or use in high 

temperature which will influence the sensitivity and acoustic quality.
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/ Operating Introduction / / /正确使用方法 
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/ Operating Introduction 

ST-105 桌面支架/1个

说明书/1份

PCM-1200麦克风/1个

麦克风夹子/1个
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/ Specification /  

Transducer Principle: Back-electret Condenser

Polar Pattern: Uni-directional

Frequency Response: 80Hz-15KHz

Sensitivity: -32dB±3dB(0dB=1V/Pa at 1KHz)

Power Requirement: Intelligent power supply by MIC socket

Dimension: 40x40x138mm

/ /标准配置 
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/ /环保说明 

PCM-1200 is a microphone specially designed  for network karaoke, it features high sensitivity 

and clear sound quality, unique outlook and multiple color options. It is an ideal choice for 

network karaoke and voice chatting.

/ Product Introduction /

Unique outlook with multiple color options, PCM-1200 is a perfect combination of profession 

and fashion

Adopts innovative electronic circuitry, PLUG and PLAY, no external power is needed

Specially designed for network karaoke, high sensitivity and clear sound quality

Cardioid polar pattern features high rejection capability of acoustic feedback and reduces the howling

Designed with non-detachable cable

Provided with microphone mount and table stand for convenient use

/ Features /


